



Hokkaido Reishi Japan The Best Reishi! 日本北海道灵芝 最好的灵芝!

100% Pure Hokkaido Deer Antler Reishi
純粋な北海道鹿アントラーレイシ
純北海道鹿茸灵芝

Strict management with integrated production ensures traceability

Every process of our Hokkaido Ganoderma Lucidum "Ou Kou" from Mushroom bed culture, cultivation to manufacturing of goods is strictly managed to ensure the production of high quality, safe and reliable Ganoderma Lucidum.

A quality-oriented production system is set up by combining Hokkaido's raw materials including natural water of Hokkaido which is pivotal to cultivation with the exclusive technologies of affiliated companies. In commitment to safety and reliability, the schedule of inoculation of seed fungus, planting, harvesting and other arrangements are registered in a data base to ensure traceability.

Contents: 9.17g (225mg [content 150mg] × 100 capsules)

Direction: 4 morning & 4 evening with warm water



严格的管理与集成生产保证可追溯性

我们的北海道 Ganoderma Lucidum "Ou Kou" 从蘑菇的每一个过程床文化，栽培到制品的严格管理，确保生产高品质，安全可靠的灵芝。通过结合北海道的原料建立一个质量导向的生产系统包括北海道的天然水的材料，其对于栽培是关键的与附属公司的独家技术。在承诺安全和可靠性，种子真菌接种时间表，种植，收获和其他安排在数据库中注册以确保可追溯性



01 Hokkaido wood supply

Wood of snow season is rich in nutrients. Excellent quality of wood is used as the planting wood for Ganoderma Lucidum

北海道木材供应

雪季的木材富含营养。优良的木材质量被用作种植木材 Ganoderma Lucidum



02 Cut-out logs

Cut according to a stated length

切出原木

根据规定的长度切割



03 Preparation of medium of culture.

After sterilization treatment of the cut-out logs, prepare the medium for culture

培养基的制备

对切出的原木进行灭菌处理后，准备培养基



Inoculation

Inoculate in a clean room with hygiene management

接种

在洁净室内接受卫生管理



Hot steam sterilization

Sterilizing miscellaneous germs in a hot steam furnace

热蒸汽灭菌

在热蒸汽炉中灭菌杂菌



Mushroom bed growing in the culture room

Growing mushroom bed by managing temperature, humidity, etc. to its best condition

蘑菇床生长在文化室

通过管理温度，湿度等到其最佳条件生长蘑菇床



Summer 夏季

Red Ganoderma Lucidum cultivation in a greenhouse

Adjusting the cultivation environment such as water, light, temperature, humidity etc. to its best condition

红色 Ganoderma Lucidum 耕种在一个温室里

调整培养环境，如水，光，温度，湿度等到其最佳条件



Winter 冬季



In Green-house (Summer)

Deer Horn Shaped Ganoderma Lucidum cultivation

Adjusting the cultivation environment such as water, light, temperature, humidity etc. to its best condition

鹿垫铁形的Ganoderma Lucidum耕种在一个温室里

调整培养环境，如水，光，温度，湿度等到其最佳条件



In Air-conditioned-room (Winter)



Inside a Green-house (Summer)

Deer Horn Shaped Ganoderma Lucidum

Waiting for harvesting

鹿垫铁的 Ganoderma Lucidum

等待收割



In an Air-conditioned room (Winter)



Inside a Green-house (Summer)

Red Ganoderma Lucidum

Waiting for harvesting

红色 Ganoderma Lucidum

等待收割



In an Air-conditioned room (Winter)



Red Ganoderma Dried after harvest

红色灵芝在收获以后烘干

Deer Horn Shaped Ganoderma Dried after harvest

鹿角形灵芝在收获后干



Joint researches with the Japanese National Institute of Advanced Industrial science and technology (AIST), and the university of Hokkaido permitted the achievement of the high level of 60.6g of β -Glucan per 100g, when mainstream products have an average level of only 10%.

与日本国立先进工业科学技术研究所 (AIST) 和北海道大学的联合研究允许实现高水平的60.6g β -葡聚糖每100g, 当主流产品的平均水平只有10%



Manufactured by Hokkaido Reishi Co., Ltd
for Quantum Health International Institute
50 East Coast Road, Roxy Square II, #02-126
Singapore 428769 Tel: 64409388
dpherbal@gmail.com www.foodasmed.asia



分析試験成績書

第 1018020004-01 号
2010年(平成22年)12月22日

依頼者 中央設備工業株式会社 (灵芝研究開発部)

検体名 灵芝(鹿角灵芝) B010180-6



2010年(平成22年)12月01日 当センターに提出された上記検体について分析試験した結果は次のとおりです。

分析試験結果

分析試験項目	結果	定値下限	注	方法
β -D-グル	60.6 g/100g	—		薄層法

以上